

Stora Vilunda Rådet – Agenda inför möte 8 september 2023

Genomgång av tidigare frågor:

– **Närvarande:** Natalie Andersson, Ann-Mari Rosén, Anders Björendahl, Arja Tuukkanen, Annikka Genberg.

Utemiljö: Det har nu sagts OK till att sätta upp belysning och man ligger på för att företaget ska börja med detta innan det blir för kallt för att gräva. Det som då är sagt är att det ska sättas upp en lampstolpe på gaveln vid parkeringen och tre lampstolpar på framsidan. Som tidigare nämnt så valde man inga strålkastare på grund av att detta kan bli ett störningsmoment för grannar.

Snöskottning; Vi har pratat med dom som har beställningen av snöskottning, och framfört att vi önskar bättre skottning detta år. Men som vi vet så är det en prioritetsordning där vissa gator måste göras före andra, men är det så att snöskottningen inte blir gjord eller man tycker något är dåligt gjort, så kan man alltid felanmäla det till kommunen, lättast då på hemsidan.

Förvaringsskåp: Natalie har beställt en variant som har både skåp lite högre upp och några nere skåp. Denna tror vi kan fungera bra. Ett skåp kommer att ställas uppe och ett nere.

– **Ljuddämpning:** Camilla och Natalie fortsätter att se över denna punkt och återkommer så snart vi har en bra lösning.

– **Parkering:** Denna fråga är en pågående punkt, då vi är lite fast i hur många parkeringsplatser man kan göra med den ytan vi har. Natalie tar upp det igen med rätt enhet och ser om man kan se över frågan ännu en gång både gällande gavel parkeringen och handikapparkering.

Dörrar mellan entré och lilla hallen: Det var lite problem med stängning av entrén. Vår vaktmästare har vart och tittat på den men hittade inget större fel. Den kan vara lite krånglig att få igen eftersom det är en äldre dörr så han, men dörrarna ska fungera att stänga. Meddela Natalie om problemet fortsätter.

Prioritetsordningen: Än så länge inga förfrågningar från andra bidragsberättigade föreningar i kommunen. Men möjligheten finns att det kommer i höst. I mån av plats och på kortare varsel som alla fått meddelande om. Bifogar prioritetsordningen igen för er att läsa igenom. Vi meddelade även att detta inte är något man valt att gå ut med, eftersom man fortfarande i första hand vill att seniorerna ska ha möjligheten att boka.

Nya punkter:

Sommaren: En bra sommar, inte jättemycket aktivitet i huset. Men det som varit har fungerat bra.

Hösten: Alla bokningar ska vara bekräftade för hösten. Önskar ni göra fler bokningar så hör ni som vanligt av er till Natalie/Messingen. Natalie tar frågan om digitalisering av

bokningssystem vidare till Camilla igen, men meddelar under mötet att vi inte är där än, så man får fortsätta ringa Natalie/Messingen för att boka lokal. Finska PRO skulle skicka in önskemål om ytterligare en bokning under hösten.

Parkeringstillstånd: De nya kommer i början på oktober. Ett mer korrekt datum får ni när parkeringsbolaget också hunnit ge ett godkännande på de nya, så det inte blir böter. Information kommer skickas ut och sättas upp i Seniorernas hus.

Hjärtstartare + HLR: Hjärtstartare har satts upp innanför entrén på väggen. Vi har tagit beslutet att inte registrera den då det kan medföra problem eftersom huset är låst. Men vi som är här ska veta att den finns här inne om något skulle hända med besökare. Messingen planerar en HLR kurs för sin personal och tänkte i samband med det, ha en HLR kurs i Seniorernas hus för er som är här lite oftare, tanken är ca 1-2 person från varje förening eller grupp. Inget datum är bestämt ännu men är man intresserad av att delta så kontaktar man Natalie så snart som möjligt så vi ser att intresset finns och hur stort det är.

Arja och Anders meddelar direkt på plats att dom önskar att vara med.

Tankar från oss:

Kommer föreningarna ha mer öppna tillfällen? – Får till svar att inget är planerat i dagsläget.

- Finska PRO meddelar att man gärna får komma på deras träffar om man är intresserad av att kanske gå med i föreningen.
- Ann-Mari meddelar att PRO ska ha öppet hus på Karlsro den 27 september.
- SPF har inbokade infomöten för nya medlemmar i Seniorernas hus vid flertal tillfällen.

Övriga frågor:

- SPF önskar att få sätta upp en skylt för att hänvisa folk till att gå in och titta i deras broschyrställ alternativt sitta i fåtöljen i deras "mellanrum" på övre plan. Natalie tror inte att detta ska vara något problem men dubbelkollar med Camilla och återkopplar.

Trapphissen: Det framkom att armen på trapphissen slår i en strömbrytare på övre plan. Natalie kollar med fastighetsansvarig som får se över om detta är något man måste ändra på. Vi gick även igenom hur man gör för att ställa trapphissen i parkerat läge och sen senaste påminnelsen så verkar alla ha förstått hur den ska parkeras. Vill påminna än en gång om att det är låg takhöjd när man åker upp och ned, var därför försiktiga.

Nästa möte:

17 november kl 13.00 i Seniorernas hus. Separat inbjudan kommer närmare inpå.